
 

     

Αθήνα, 13 Νοεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς:  την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

  τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: «Ανάγκη εφοδιασμού μαθητών με εξοπλισμό και σύνδεση στο internet» 

 

Μία εβδομάδα τηλεκπαίδευσης ολοκληρώνεται με πολλά προβλήματα σύνδεσης για πολλούς 

μαθητές στη χώρα μας λόγω είτε της πλατφόρμας Webex είτε του Πανελληνίου Σχολικού 

Δικτύου. Τα προβλήματα όμως, δεν περιορίζονται στη σύνδεση μόνο, δυστυχώς, καθώς η 

οικονομική κατάσταση πολλών νοικοκυριών δεν επιτρέπει την αγορά του κατάλληλου 

εξοπλισμού ή σύνδεση υψηλών ταχυτήτων, με αποτέλεσμα τον αποκλεισμό δεκάδων 

μαθητών και μαθητριών από την εκπαιδευτική διαδικασία. Με δεδομένο, μάλιστα, πως τα 

παιδιά παίρνουν απουσίες για τη μη συμμετοχή τους, είναι ορατός ακόμα και ο κίνδυνος να 

χάσουν τη χρονιά. 

Σύμφωνα με πολλά δημοσιεύματα εφημερίδων, μαθητές/τριες του 7ου Γυμνασίου 

Κορυδαλλού  πήραν την  πρωτοβουλία αλληλεγγύης και με ειδική άδεια από τη διεύθυνση 

ανάλαβαν να εντοπίσουν μαθητές που, για οικονομικούς λόγους, δεν μπορούν να έχουν τον 

απαραίτητο τεχνικό εξοπλισμό για να παρακολουθήσουν τα μαθήματά τους. Πρόθεσή τους, να 

διαθέσουν τα χρήματα που έχουν συγκεντρώσει από δράσεις για την αγορά tablets για τους 

μαθητές. 

Ταυτόχρονα ενημερωνόμαστε από την παράταξη «Μαζί για τον Κορυδαλλό» πως δεδομένου 

ότι πολλοί δήμοι ήδη, με δική τους δαπάνη, έχουν καλύψει το κενό αυτό για μαθητές που 

αποδεδειγμένα δεν έχουν την οικονομική δυνατότητα, έχει επανειλημμένα τεθεί στο Δημοτικό 

Συμβούλιο η ανάγκη ο Δήμος Κορυδαλλού να επιτελέσει τον ρόλο του στα σχολεία του 

Κορυδαλλού, προκειμένου να πάψει να υφίσταται ο αντισυνταγματικός αποκλεισμός μαθητών 

από την εκπαίδευση.  

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως παραμένει άγνωστη η διάρκεια της, 

απαιτούμενης λόγω κορονοϊού, τηλεκπαίδευσης των μαθητών, 

  

 Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί:  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1746

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/11/2020



1. Είναι ενήμεροι για το συγκεκριμένο πρόβλημα που αποκλείει κάποιους μαθητές από 

την εκπαίδευση κατά τη διάρκεια της πανδημίας; 

2. Έχει διερευνηθεί από τις κατά τόπους σχολικές επιτροπές ο αριθμός μαθητών που 

δεν μπορούν να συμμετέχουν στην τηλεκπαίδευση; 

3. Αν ναι, ποιος ο αριθμός μαθητών σε οικονομική αδυναμία αγοράς εξοπλισμού σε 

Κερατσίνι-Δραπετσώνα, Κορυδαλλό, Νίκαια-Ρέντη, Πέραμα, Σαλαμίνα; 

4. Αν όχι, υπάρχει πρόβλεψη να γίνει καταγραφή αναγκών; 

5. Ποια άμεσα μέτρα θα λάβουν ώστε να παύσει αυτός ο αποκλεισμός; 

6. Υπάρχει πρόβλεψη για διάθεση έκτακτου κονδυλίου στους δήμους για την αγορά 

τεχνικού εξοπλισμού σε μαθητές που είναι σε οικονομική αδυναμία; 

7. Από τα κονδύλια που δόθηκαν κατά το πρώτο κύμα πανδημίας στους δήμους της Β’ 

περιφέρειας Πειραιά, υπάρχουν ακόμα διαθέσιμα κονδύλια; 

8. Αν ναι, προβλέπεται να διατεθούν για την αγορά εξοπλισμού σε μαθητές με 

οικονομική αδυναμία; 

9. Αν οι δήμοι δεν μπορούν να καλύψουν το κόστος, υπάρχει ανάλογη πρόβλεψη από 

το Υπουργείο Παιδείας; 

10. Θα υπάρξει ανάλογη μέριμνα και για τους φοιτητές; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 




